

19 February 2019

19 فبراير 2019

Sh. Khalifa bin Ebrahim Al-Khalifa
Chief Executive Officer
Bahrain Bourse
Po Box: 3203
Manama – Kingdom of Bahrain

السيد الفاضل / الشيخ خليفة بن ابراهيم آل خليفة
المحترم
الرئيس التنفيذي
بورصة البحرين
ص.ب. 3203
المنامة – مملكة البحرين

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،

Subject: Consolidated Financial Statements For The Year ended 31 December 2018 – Ahli United Bank B.S.C. Bahrain (AUB)

الموضوع: القوائم المالية الموحدة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2018 للبنك الأهلي المتحدة ش.م.ب. (البحرين)

With reference to the above, we would like to inform you that the Board of Directors of AUB met today and approved the consolidated financial statements for the year ended 31 December 2018. Attached are the consolidated financial statements for the year ended 31 December 2018 and the corresponding press release, which will be published tomorrow Wednesday 20 February 2019 in local papers.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إفادتكم بأن مجلس الإدارة أقر اليوم البيانات المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2018، وعليه نرفق لكم طيه القوائم المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2018 والخبر الصحفي المتعلق بالموضوع حيث سنقوم بنشرها غدا الأربعاء 20 فبراير 2019 في الصحف المحلية.

The Board of Directors proposed the below distributions for the year ended 31 December 2018, subject to Annual General Meeting approval:

أوصى مجلس الإدارة بتوزيعات الآتية عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2018، علماً بأن هذه التوصية تخضع لموافقة الجمعية العمومية:

- Cash dividend: 20% of share nominal value.
- Bonus shares: 10% of the issued and paid-up capital.

- توزيع أرباح نقدية بنسبة 20% من القيمة الاسمية للسهم الواحد.
- توزيع أسهم منحة بنسبة 10% من رأس المال المصدر و المدفوع.

Please note that in accordance with the Bursa Kuwait Rule Book requirements for the premier market listed stocks, the Bank is pleased to announce its Analysts/ Investors Conference that will take place at 2 PM local time on Thursday, 21 February 2019. Interested parties should reach us through the following email address: Analyst.Conference@ahliunited.com, in order to provide them with invitation and access details for the aforementioned conference.

طبقاً الى قواعد بورصة الكويت ومتطلبات السوق الأول يود البنك الإعلان عن تاريخ عقد مؤتمر للمحللين وذلك في تمام الساعة 2:00 بعد الظهر بتوقيت المحلي يوم الخميس الموافق 21 فبراير 2019. ويمكن للأطراف المهتمة القيام بالتواصل للحصول على الدعوة وتفاصيل المشاركة المتعلقة بالمؤتمر من خلال البريد الإلكتروني Analyst.Conference@ahliunited.com.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول خالص التحية والتقدير.

Sanjeev Bajjal
Deputy Group Chief Executive Officer
Finance & Strategic Development

سنجيف بايجال
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة
المالية والتطوير الاستراتيجي

Encl: as above.

مرفقات

Ahli United Bank (B.S.C.)

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428

P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 858

Facsimile : (+973) 17 580 569

info@ahliunited.com

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)

المكتب الرئيسي:

مينى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف، ٤٢٨

ص. ب : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين

هاتف : (+٩٧٣) ١٧٥٨٥٨٥٨

فاكس : ١٧٥٨٠٥٦٩ (+٩٧٣)

info@ahliunited.com

www.ahliunited.com

Incorporated with the Limited Liability by Decree from HH The Amir of State of Bahrain.

Commercial Registration Number 46348

Licensed as a conventional retail bank by the CBB

تأسس بموجب مرسوم أميري من صاحب السمو أمير دولة البحرين بضمان محدود،

رقم السجل التجاري: ٤٦٣٤٨

مردص كصصرف تقليدي قطاع تجزئة من قبل مصرف البحرين المركزي